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Bijbelgemeente Dabar maakt al vele jaren dankbaar gebruik van het Cultuurhuis. Dit voor  
onze zondagse kerkdiensten en ook voor diverse kerkelijk gerelateerde activiteiten. Het 
Cultuurhuis is een ideale locatie voor onze kerkdiensten. De gemeenschappelijke ruimte is 
voldoende groot. We gebruiken de hele aula inclusief het gymlokaal en het muzieklokaal. 
Dus alle schuifwanden staan open. We gebruiken ook drie klaslokalen voor al onze 
kinderdiensten en de keuken. 
 
Wij hebben echter gehoord dat er plannen zijn om het cultuurhuis te verbouwen en de 
gemeenschappelijke ruimte te verkleinen. Dit baart ons zorgen omdat Bijbelgemeente Dabar 
deze complete ruimte nodig heeft voor onze kerkdiensten. Verkleining van de 
gemeenschappelijke ruimte zou tot onvoldoende zitplaatsen leiden waardoor we onze 
kerkdiensten niet of niet goed kunnen houden. 
 
Uit de beantwoording van de vraag van de onafhankelijk uit de vorige vergadering forum 
samenwerking en ruimte van 4 maart 2024 begrijpen wij van de wethouder dat alle 
verenigingen uit het cultuurhuis moeten. Hier schrokken we erg van want we zijn nooit 
officieel geïnformeerd en er is nooit het gesprek aangegaan met ons.  
Ze geeft aan dat zij de verenigingen zal laten ondersteunen bij het zoeken van een 
alternatieve locatie. Ook in mailwisselingen met de burgemeester en wethouder wordt dit 
impliciet bevestigt.  
 
Wij zien zelf geen goede alternatieve ruimtes in Oudewater beschikbaar. We verwachten 
ook niet dat die er gaan komen de komende jaren. Daarom zoeken wij de oplossing in het 
cultuurhuis.  
 
We hebben vernomen dat de gemeente de gemeenschappelijke ruimte niet meer wil 
verhuren. De scholen geven aan dat verhuren aan verenigingen een taak van de gemeente is 
en dat de scholen daar niet mee belast willen worden.  
 
Wij hebben meerdere keren per brief aangegeven naar het college toe dat we willen blijven 
in het cultuurhuis en willen meedenken in de plannen omdat mogelijk te maken. Hier is niet 
concreet op in gegaan. Wij willen namelijk dat de gemeenschappelijke ruimte dusdanig 
groot blijft dat wij onze kerkdiensten kunnen blijven houden. 
 

1. Wat is de reden dat de gemeente niet op onze verzoeken is ingegaan? 
2. Kunnen we alsnog betrokken worden en mogen we meedenken in de plannen?  
3. Staat de gemeente open voor suggesties van ons die het gebruik van het cultuurhuis 

door de verenigingen na de verbouwing mogelijk maakt?  
4. Zijn er al conceptplannen en kunnen we die ontvangen? 
5. Klopt het dat de gemeente de gemeenschappelijke ruimtes niet meer wil verhuren? 

Als dit zo is willen jullie dat heroverwegen omdat de gebruikers en verenigingen op 
jullie aangewezen zijn? 

6. Wil de gemeente meedenken in een goede oplossing zodat alle gebruikers na de 
aanpassing van het cultuurhuis het cultuurhuis kunnen blijven gebruiken? Voor ons 
houdt in dat de gemeenschappelijke ruimte groot genoeg blijft.  


